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 PROTOKOLL FÖRT VID HALVÅRSMÖTE I HEDBERGSKA 
SKOLANS MATSAL     

  

                 Närvarande ca 35 medlemmar 

  
§ 1 Mötets öppnande 
Lars Karlsson hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 
 
§ 2 Fråga om mötet behörigen utlysts 
Mötet konstaterar att kallelse gått ut i tid och att mötet är behörigen 
utlyst. 
 
§ 3 Fastställande av dagordning 
Dagordningen genomgås och fastställs.  
 
§ 4 Val av mötesfunktionärer  
Till ordförande för mötet väljs Lars Karlsson, till sekreterare Anders 
Lind och till justerare Nils Persson och Inge Jonsson 
 
§ 5 Kassörens rapport 
Krister Jansson redovisar föreningens ekonomi utifrån utdelat bokslut 
m.m., se bilaga. Det framstår som troligt att det blir ett ”nollresultat” för 
2009.  
 
§ 6 Hamnförvaltningens rapport 
Jan Lindberg redovisar att det varit en relativt normal sommar. 
Hamnförvaltningen har haft ca 20 arbetskvällar och arbetat bl.a. med att 
bygga nya bryggskydd etc – Klubbstugan är i princip klar. – Det har 
inte varit några kända inbrott i hamnen i sommar och inte heller något 
särskilt busliv. Klubbvimpeln är klar och kommer att finnas tillgänglig 
för inköp efter nyår. – Upphandling av nytt elsystem pågår och anbud 



som skall utvärderas bör finnas tillgängliga före jul. Planen är att 
årsmötet i mars ska fatta beslutet på det underlag som nu tas fram. Även 
muddring och en travers diskuteras i klubben/styrelsen men det är saker 
som ligger längre fram i tiden beroende på ekonomi m.m. 
 
§ 7 Utbildningskommitténs rapport 
P-O Berg och Anders Lind redovisar de möjligheter som 
Mellannorrlands seglarförbund erbjuder samt den kursverksamhet som 
klubben planerar i vinter och där anmälningstiden löper.  
  
§ 8 Klubbkommitténs rapport 
Micke Hedlund redovisar översiktligt det planerade programmet för 
2010 som senare kommer att tas upp och fastställas i styrelsen. Vidare 
redovisas vinarna av frågesporten vid sjösättningen 2009. Vinnarna 
kommer att få priserna via post.  
 
 
§ 9 Övriga frågor 
Tas upp och diskuteras möjligheten till att bredda ”diket” vid piren för 
att få bättre cirkulation på vattnet i hamnbassängen. Vidare diskuterades 
måsförekomsten i hamnen och vad som möjligen kan göras åt 
problemet. 
 
 
§ 10  Avslutning 
Lars Karlsson förklarar halvårsmötet avslutat och tackar deltagarna för 
visat intresse. 
 
 
 
Anders Lind                 Lars Karlsson 
protokollförare                                       ordförande   
 
 
 

         Nils Persson          Inge Jonsson  
                  justerare                            justerare 


